

# Administrative Notices

Issued under the authority of the  
Under-Secretary of State for External Affairs



# Avis administratifs

Publication autorisée par le Sous-secrétaire d'État  
aux Affaires extérieures

NUMBER 46

NOVEMBER 13, 1990

NUMÉRO 46

LE 13 NOVEMBRE 1990

## Administrative Information

### Audiocassettes of the Dental Care Plan Booklet

The Benefits Group of the Treasury Board Secretariat has produced a version of the Dental Care Plan Employee Booklet on bilingual audiocassettes.

These audiocassettes are now available on loan to visually impaired employees from the Library Services, Department of Finance and Treasury Board Canada, through the Departmental Library's (BMS) interlibrary loan service.

Audiocassette versions of the new Group-Surgical Medical Insurance Plan (GSMIP) and Public Service Management Insurance Plan (PSMIP) Employees Booklets are now being produced and should be available early in 1991.

## Training

### Last chance for COSICS training

This is to advise all those who have not yet taken COSICS training, but have access to a terminal, that the regular COSICS classroom training is coming to an end. This is your last chance to register for classroom training before Phase II, which is anticipated to commence in the Spring of 1991.

The latest schedule (Fall-Winter '90) offers courses from October to mid-December 1990, ranging from the basic 4-day course to the ½-day workshops on time management, list and sort processing and advanced WPS Plus (WP).

Please note that PC users who are connected to COSICS and who plan to use their PC word processing software can shorten their training from 4 to 2 days. Ask MCP for details.

The current training schedule is posted on the bulletin board in the cafeteria. For more information or to register, please call 953-5096 (MCP).

## Renseignements administratifs

### Audiocassettes sur le Régime de soins dentaires

Le Groupe des avantages sociaux du Secrétariat du Conseil du Trésor a produit une version sur audiocassettes bilingues du livret sur le Régime de soins dentaires des employés.

Les employés malvoyants peuvent maintenant emprunter ces cassettes à la bibliothèque du ministère des Finances et du Conseil du Trésor en en faisant la demande au service de prêts entre bibliothèques de la bibliothèque du Ministère (BMS).

Les versions audiocassettes des nouveaux livrets sur le Régime d'assurance collective chirurgicale-médicale (RACCM) et du Régime d'assurance pour les cadres de gestion de la fonction publique (RACGFP) sont en cours de production. Elles devraient être disponibles aux employés au début de 1991.

## Formation

### Dernière chance pour la formation COSICS

Les personnes ayant accès à un terminal COSICS et qui n'ont toujours pas reçu de formation appropriée voudront bien noter que les séances de formation tirent à leur fin. C'est la dernière chance de s'inscrire à une séance de formation COSICS avant le début de la phase II, qui devrait débiter au printemps 1991.

La session automne-hiver 1990 offre des séances de formation COSICS allant du cours de base d'une durée de 4 jours jusqu'aux cours d'une demi-journée sur la gestion du temps, le traitement de fichiers et le tri, ainsi que le traitement de texte WPS Plus avancé.

Veuillez noter que les utilisateurs du système COSICS reliés au système par un ordinateur personnel et désirant utiliser un traitement de texte autre que WPS Plus peuvent réduire la durée de leur formation à 2 jours. Veuillez communiquer avec MCP pour plus de détails.

L'horaire des séances de formation est affiché au babilard dans la cafétéria. Pour plus de renseignements ou pour inscription, appeler MCP au 953-5096.